
VAIDA PÕHIKOOL 

Õpilasesinduse koosoleku protokoll nr. 1 

 

Vaida  Põhikool        Kuupäev 11.09.2019 

Algus kell 15.00, lõpp 15.40 

 

Osalejad: Arabella Vassus, Anna Lorvi, Karl Mitt, Johanna Pintman, Stella Volmerson, Martin 

Väinsar, Rasmus Sudi, Darina Maslova, Sofia Kolla, Annalii Mitt, Ksenija Lorvi, Eva- Lota 

Aava, Madleen Pähna. 

 

Puudusid: Ville Haiba, Vanessa Poltimäe, Grete Kiara Dutt, Marc Hüsson, Sten Baumann, Gert 

Karro, Rostislav Severikov, Iris Väinsar, Markus Vihul. 

 

PÄEVAKORD 

1. Õpilasesinduse presidendi, asepresidendi ja protokollija valimine- demokraatliku hääletuse 

teel. 

2. Õpilasesinduse põhimäärus-  üle vaatamine, õpilaste ettepanekud ja põhimääruse kinnitamine. 

3. Tugiteenuste rakendamise skeem- tutvustus, õpilaste arvamuse avaldamine. 

4. Muudatused õppekavas- tutvustus, õpilaste arvamuse avaldamine. 

5. Eesootavad üritused ja nende korraldamine- 23.09 ja 25.09 sügise sünnipäev, 27.09 

mobiilivaba päev, 02.10 rahvusvaheline muusikapäev, 18.10 ettelugemispäev, 19.12 jõulupidu, 

Õpilaste endapoolsete ideede esitamine. 

6. Regulaarsed ÕE kokkusaamised- päev ja vahetunni aeg. 

 

KUULATI:  

1. Huvijuht palus endast märku anda, kes soovivad kandideerida õpilaspresidendiks. Arabella 

Vassus ja Ksenija Lorvi avaldasid ainukestena soovi. Kumbki sai eraldi sõna, miks just tema 

sobib ÕE presidendiks. Toimus arutelu protokollija valimiseks.  



2. Huvijuht jagas laiali ÕE põhimäärused ning palus õpilastel need läbi lugeda. Põhimääruse 

osas eriarvamusi ega ettepanekuid muudatusteks ei tekkinud.  

3. Huvijuht jagas skeemid laiali ning vaatas koos õpilastega üle, arvamusi ei tekkinud. Küsiti 

vaid selgitusi mõningatele terminitele.  

4. Huvijuht jagas laiali õppekavas toimunud muudatused väljaprinditud kujul ning selgitas, 

millega on tegu.Vaatasime koos üle, arvamusi ei tekkinud. 

5. Huvijuht luges ette eesootavad üritused ja mis need endast kujutavad. Seejärel küsis õpilastelt, 

kas neil on sellega seoses ideid, ettepanekuid. Johanna Pintman võttis sõna ja pakkus välja teha 

novembrikuus filmiöö. Oli nõus selle korraldamisel kaasa aitama ning soovis kaasata selle 

organiseerimisse ka ühe õpilase Iti väljaspool õpilasesindust. 

6. Huvijuht küsis õpilastelt, mis aeg neile sobiks kõige paremini koosolekute läbiviimiseks. 

Õpilased avaldasid arvamust ükshaaval ning selle tulemusena selgus, et ühist sobivat aega pärast 

tunde on keeruline leida. 

 

OTSUSTATI: 

1. Demokraatliku hääletamise tulemusena valiti ÕE presidendiks Arabella Vassus 10 häälega, 

asepresidendiks sai tema vastaskandidaat Ksenija Lorvi 3 häälega. Õpilasesinduse protokollija 

valimisel toimunud arutelu käigus osutus valituks Anna Lorvi või siis huvijuht Triinu Ots. 

2. Põhimäärus kinnitati ühehäälselt poolt häältega. 

3. Tugiteenuste rakendamise skeem kinnitati ühehäälselt poolt häältega. 

4. Muudatused õppekavas olid kõigile sobivad, kinnitati ühehäälselt poolt häältega. 

5. Huvijuht palus õpilastel koguda ideid eesootavate ürituste raames ning leppisime kokku, et 

järgmise nädala jooksul esitavad õpilased oma tekkinud ideid vahetundide ajal toimuvatel ÕE 

lühikoosolekutel.  

6. Leppisime kokku, et ÕE saame teha praegu vaid lühikoosolekuid ning need hakkavad 

toimuma 1-2 korda nädalas, teisipäeval ja/või neljapäeval, teise vahetunni ajal.  

 

Koosoleku juhataja        Protokollija 

Triinu Ots         Triinu Ots  

Vaida Põhikooli huvijuht       Vaida Põhikooli huvijuht 

       


